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Onderwerp

Beantwoording vragen fractie ABL over geluidsoverlast noodlokalen Commanderij College.

Datum

Voorstel

Onderstaande beantwoording voorleggen aan de Raad.

Toelichting

Door de fractie ABL zijn een drietal vragen gesteld over de aanpak van de geluidsoverlast in de 

noodlokalen van het Commanderij College. De beantwoording van deze vragen treft u 

onderstaand aan.

Algemeen:

Tot het moment dat wij de brief van 11 november 2015 van het Commanderij College 

ontvingen, was ons niets bekend over geluidsoverlast in de noodlokalen. De bestuurder 

sommeerde ons in die brief om uiterlijk de volgende dag haar te informeren over welke stappen 

we zouden gaan ondernemen om dit ogenschijnlijk forse probleem op te lossen.

Het gegeven dat we hierover niet eerder op de hoogte zijn gebracht bevreemdde ons en de 

‘plotselinge noodzaak’ vereiste dan ook een nader en zorgvuldig onderzoek.  Ambtelijk is snel 

daarna contact opgenomen met de vestigingsdirecteur van het Commanderij College Laarbeek 

om deze problematiek in beeld te brengen en zijn offertes opgevraagd voor mogelijke 

oplossingen. Ook bestuurlijk is er contact geweest.

Lopende dat onderzoek suggereert de bestuurder van het Commanderij College mevrouw 

Grootjen op 23 november jl. op tv, dat de gemeente doof is voor deze problematiek. 

In tegenstelling zoals in de media gesteld wordt is er geen sprake van overschrijding van 

geluidsnormen, maar van ‘nagalm’ in de lokalen. 

In het overleg op 25 november tussen wethouder Buter en mevrouw Grootjen  is wederzijds 

geconstateerd dat de beste aanpak om de nagalm terug te brengen, het aanbrengen van 

akoestische plafonds mis. Afgesproken is dat de gemeente de kosten voor deze bouwkundige 

aanpassing voor haar rekening zal nemen. Op 8 december heeft ons college besloten in te 

stemmen met het aanbrengen van plafonds en de kosten voor onze rekening te nemen. Er is 

hierover door ons niet eerder gecommuniceerd, behalve met mevrouw Grootjen. Vooruitlopend 

op het collegebesluit is opdracht gegeven om hiermee te beginnen. Voorzover dit niet 

toereikend mocht blijken zal de inrichting verder bij moeten dragen aan het verminderen. Dit 

laatste is dan een zaak voor het Commanderij College.
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Vraag 1.

Is er inmiddels overleg met het Commanderij College om te komen tot een snelle oplossing van 

de geluidsoverlast? Zo, ja, wat zijn de afspraken tot nu toe en hoe ziet het vervolgtraject eruit? 

Zo nee, kunt u aangeven waarom niet.

Antwoord:

Op 25 november 2015 is met de bestuurder van het Commanderij College afgesproken dat de 

gemeente akoestische plafonds laat aanbrengen in de noodlokalen. Mocht de nagalm dan nog 

niet voldoende zijn teruggebracht, dan zal het Commanderij College dit door middel van 

inrichting verder proberen terug te dringen.

Vraag 2.

Kunt u aangeven wanneer uiterlijk de geluidsoverlast wordt opgelost? Zo nee, waarom niet en 

welke acties gaat u uitvoeren om zo spoedig mogelijk de geluidsoverlast op te lossen?

Zowel vanuit de gemeente als van uit het Commanderij College is er contact geweest met de 

firma die de werkzaamheden gaat uitvoeren.

Het eerste lokaal zal al in week 49 worden aangepakt.

Vraag 3.

Heeft u inmiddels (juridisch) onderzoek laten doen naar wie verantwoordelijk is voor het 

oplossen van de geluidsoverlast en wie hiervoor de kosten moet dragen? Zo ja, kunt u aangeven 

wat hierbij de conclusies zijn en waarop u uw conclusies heeft gebaseerd? Zo nee, kunt u 

toezeggen hier helderheid over te geven en binnen welke termijn u ons hierover informeert?

Op basis van de onderwijswetgeving (wet op primair onderwijs en Verordening Voorzieningen 

Huisvesting gemeente Laarbeek) is de gemeente verantwoordelijk voor het beschikbaar stellen 

van een geschikt gebouw/lokaal en de school voor de inrichting. Als gemeente nemen we de 

kosten voor het aanbrengen van de akoestische plafonds voor onze rekening, als zijnde 

onderdeel van het verbeteren van de bouwkundige staat van de lokalen.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

het college van burgemeester en wethouders van Laarbeek,

de secretaris, de burgemeester,

M.J.M. Meertens F.H.G.M. Ronnes


